

个人简历 PERSONAL RESUME

Jerry (高赫远) 求职意向: 英语教师

年龄 (Age): 23

毕业院校: 萨凡纳艺术设计学院
Savannah College of Arts & Design

手机号码(Tel): +86 18022441212

邮箱>Email): mrgaohy@gmail.com
微信(Wechat): mrgaohy



教育背景

EDUCATIONAL BACKGROUND

2020.09 - 2024.11

萨凡纳艺术设计学院

视觉特效

- 文学士学位
- 主修课程: Collage Bricolage Montage, 艺术史, 视觉特效, 摄影等。(专业GPA 4.0)

工作经历

WORK EXPERIENCE

2025.08 - Current (现在) Basis International School

LET

- Learning Expert Teacher (LET) for a Grade 4 class at BASIS International School, supporting students' academic and social development. Acted as a bridge between students and teachers by clarifying instructions, guiding classroom routines, and addressing questions.
- BASIS国际学校四年级班级的学习提升教师 (LET)，帮助学生的学业和个人发展。作为学生与教师之间的桥梁，负责澄清指令、引导课堂纪律并解答问题。

2022.09 - 2025.04

Freelance (自由职业)

English Tutor (英语老师)

- Tutored elementary and middle school students one-on-one internationally through zoom. including reading comprehension, book club sessions, and casual conversations to build students' speaking confidence
- 为来自不同国家的小学和初中学生提供个性化Zoom一对一辅导。辅导内容涵盖阅读理解、读书会讨论，以及与学生进行日常对话，提升表达能力。

技能

SKILL

TEFL Certified (国际英语教师资格证书)

自我评价

SELF EVALUATION

I am an outgoing and sociable person who enjoys interacting with others. I have a strong ability to learn quickly, whether it's within my field or across disciplines, and I can efficiently turn new knowledge into practical skills. I take a serious and responsible approach to my work and am patient when it comes to teaching. Within a team, I maintain open and positive communication, listen actively to others, and strive to contribute meaningfully to the group's success.

本人性格开朗，喜欢和人交往。具备很快的学习能力，无论是专业只是还是跨领域技能，我都能迅速吸收并转化为自己的实际能力。态度端正，做事情认真负责，对教导很有耐心。在团队中始终保持积极的沟通态度，善于倾听他人意见，努力为团队贡献自己的力量。